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Potreba po splošni sanaciji vodovoda
ircskov. w Jc twE vodoroM

ObrztnJBmia
govib gospodnridl .
odbor Dobrova zaakl pred ••fahn vpnbmitav
Kako dolgo bo obstojeB Todurmiu aMcai fc koa
nanšiajoam potrefaan, odnosno, kako & Saaprej
faboljš«« aa prfkgodttJ potrefaam časa?

Z vključitvijo v plan IV samoprispevka, sc je zade-
va vsekakpr že premaknila z mrtve toike, vendar pa
je do njene realizacijc, kot pravijo na Dobrovi, naj-
btž ie preoej daleč.

»Za zdaj žal niso izdelani nili projekti«. kritično
razmiilja Iran Svete, ki je žc nad trideset let na £etu
dobrovskega vodovodnega odbora; »zato tudi ne
veijamemo, da bo zadeva stekla tudi po finančni
plati. Do zdaj smo vse, kar smo naredili, zgradib z
lastnirai sredstvi. Nihče nam ni pomagal. Tako na
priroer trenutno v zaselku Selo gradimo nov rezervo-
ar s kapadteto 60 kub m in preirpalnimi napravami,
polegnili pa smo tudi že okoti 800 m vodovodnega
omrežja. To je primarni vod profila 80 mm.

Vsekakor trS oreh pa predstavlja naS osrednji
dobrovski vodovod. Ta je bil zgrajen žc davncga leta
1954 in s svojimi zmogljivostmi žč lep čas ni ve£ kos
naraičajočim potrebam. Trenutno napaja 480 gospo-
dinjstev in ustanov v 7 nascljih, vendar pa bo trcba
spričo njegovega premajhnega pretoka (7 I oa sek. v
suSnib obdobjib) dograditi dodatni ccvovod v doliani
4700 m. Ta naj bi po zdajšojih ocenah stal nekje okob
1,5 milijardc stanh din. Treba pa bo zgraditi tudi

dodatni rezervoar v Stranski vasi, med Komanqo in
Draževnikom, in cnega med Dobravo in Grabnom.«

Nevarnost onesnaženja vode
Vodovodni odbor Dobrava pa si oe bdi las le s

tem, kje dobiti potrebna sredstva za vse te izboljiave
in dogiaditve, ampak tudi lahko prcprefiti morebit-
no onesaaženje cevovodov. Ivan Svcle pravi o tem:

»Izpod vaškega pokopaliJia se sleka povr&nska
(ckalna voda naravnosl pod cesto do vodovodnih
cevi. Dokler je kaj pritiska v cevovodu, ni uevamo-
sti, £e pa pndc do okvare, utegne cevovod vsrkati
vso to nesnago. Starc cementno-azbestne cevi na-
mreč niso lako tipežne in zancsljive kot zdajinje,
alkatenke, in sc lahko veliko hitreje pokvai^o. Kakg-
nc so posledke, nam je že dobro znano t primera oa
Igu, kjcr je več Ijudi obolclo za hidriCni obojcnji.

Svoje iUce grenike pa k lcmu dodajajo todi gospo-
dmjstva, ki se ie niso priUjufila na kanaJizadjo.
Takih imamo zdaj tu na Dobrovi 16, in njibove
fckalne odplake prosto odtekajo po povrfmi in oocs-
nažujejo okoljc. Tudi to labko ogrozi vodovodno
omrežje Toda kako pripfaviti ta gospodmjstva, da
se bodo podrcdila osoovnim higienskini zabtcvam?
Inšpekcijske službc so tiabe in povrfne in očitno ne
znajo postaviti stvari na pravo mesto. Spioh ni niko-
gar, ki bi bil v stanjn refiti ta probtcm. Vse kaže, da
bo treba pofakati, da bo pnilo do prrih resnejiih
težav, potem pa se bo zatelo prcmikati. Če že ne bo
prepozno, seveda ..« BRANKO VRHOVEC


